

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	264 快樂歡欣向主敬拜	會眾
Praise	Joyful, Joyful, We Adore Thee	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	羅馬書 1:14-17	會眾
Scripture	Romans 1:14-17	Congregation
唱 詩	243 榮耀歸於天父	會眾
Praise	To God be the Glory	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	Gospel Rope	王鴻傳道
Sermon		Pastor Joshua Ong
唱 詩	69 堅固磐石	會眾
Praise	The Solid Rock	Congregation
奉 獻		Allie Wei
Offertory		Jason Teng
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年10月23日 10:30 AM)

證道 Sermon	Pastor Joshua Ong	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	Brother Joshua Liu	幼幼班 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	張治壽牧師	兒主班 Children	Yuan Wang Rob, Annie
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	午 餐 Lunch	陳 蕙姊妹 葉玉卿姊妹 王 苑姊妹
司琴 Pianist	Cecilia Yip	10/28 週五團契	暫 停
招待 Usher	羅鷺生 / 林怡	Friday Snack	無
Power Point	Luoman, Mansi		
音控 Audio	劉智輝弟兄		
司獻 Offertory	Allie Wei Jason Teng		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有陳義春女士(UNTHSC博士生)在劉萍女士熱心協助初次參加崇拜，並有Mr. Joe Eizra也初次蒞會，感謝主，願主保守賜福。
3. 週三(10/26)禱告會分區舉行，請擇一參加。
4. 週五(10/28)團契聚會暫停，改為週六(10/29)參加佳樂頓華人教會舉辦的郊遊聯誼活動。集合時地：10:30 AM在Fort Worth Botanic Garden (Japanese Garden)前的商店外。請自備餐飲，團體活動後自由觀賞花園，門票自付。請踴躍參加。詳情參考教會網頁與Email。
5. 原訂第五主日可在新堂舉行啟鑰崇拜，建堂委員會仔細考慮一致決議暫緩，俟取得使用許可並正式交屋後再議。(接續將有新堂事奉講習，請注意牧師Email通訊)
6. 本週請為以下五個家庭代禱——馮蓓蒂姊妹家、馮元震弟兄家、楊慕生弟兄家、楊錦花姊妹家、楊少華弟兄家。
7. 上主日喜見嚴生貴弟兄、吳斌姊妹伉儷與王彬彬姊妹偕同三女參加崇拜，因孩子學校課程，已返回Memphis，行前念念不忘為新禮拜堂栽培的室內植物，及Grill，感謝主，願主賜福眷顧。
8. 感謝主保守吳文正執事、湯衍萃姊妹及湯重蔭姊妹於上週四晚平安返家，翌日一早又風塵僕僕地趕往工地。求主記念吳執事為主的忠心與熱心，並保守健康。
9. 劉牧師日前身體欠安，承蒙弟兄姊妹關心、照顧、代禱，並有童健弟兄給予專業的幫助，感謝主，劉牧師已大有進步，請繼續為之代禱。
10. 為建堂工作迫切代禱——* 求主保守工程進度及早完工；* 並求主賜給夠用的建堂經費。(建商表示，本週內可通過市府檢查並獲臨時使用執照)
11. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體代禱——古柏恩執事與古馬麗姊妹父母親健康、許疆姊妹、吳文正執事健康。* 為遠行肢體代禱——林怡姊妹在上海、董秀珍姊妹、施佩君姊妹母子在中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 為在外地學子代禱——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

October 12, 19, 26	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	暫 停	David Yip 葉衛平弟兄家	Ivan Ho 何森泉執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Mrs. Diana Chen (UNTHSC PhD student) came with Mrs. Ping Liu's help to worship for the first time, and Mr. Joe Eizra as well. Thank Lord, may He bless them.
3. Wednesday (10/26) prayer meeting will be held at different houses, please attend.
4. Friday (10/28) fellowship is canceled and instead we will join a fellowship with Carrollton Chinese Church at Fort Worth Botanic Garden on Saturday (10/29) 10:30 AM. We will gather at the SHOP of the garden, then have activities, picnic

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年十月二十三日 October 23rd, 2011

- and stroll of the garden. Please bring your food and ticket fee. Please attend to the best possibility as you can.
- New building opening service was scheduled on the 5th Sunday, but according to the situation, committee decided to postpone the decision until the Officially Certificate of Occupancy is issued. (Training for serving in the new building will take place in the upcoming weeks, please heed the email from pastor.)
 - Please pray for five families this week: Bro. Robert Wardlaw and family; Bro. Tiger Feng and family; Bro. Chisheng Yang and family; Sis. Jenny Yang and family; Bro. Shaohua Yang and family.
 - We were glad to see Bro. and Mrs. Shenggui yan, Sis. Binbin Wang, and three daughters attending service. They have returned to Memphis for the children's school. Mrs. Yan reminded us to not forget the plants and grill she had prepared for the church. Thank the Lord.
 - Thank the Lord for watching over Deacon Wu, Grace Wu, and Janet Tang and the safe trip back from China Thursday night. The very next morning Deacon Wu travel-stained back to the new church site. May God remember his faithfulness and heart, and keep him healthy as well.
 - Pastor Liu had been sick for a few days, but is getting better with the caring, prayer of brothers and sisters, and Dr Tong's medical attention. Thank the Lord and please keep him in your prayer.
 - Please continue to pray for the church building: * Pray for the construction to be completed at the right timing; *May God provide the building project funding. * Builder said, the construction will be passed the inspection of city and been issued a temporary Certificate of Occupancy by this weekend.
 - Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: Dennis Krueger's parents, Sis. Jiang Xu and Deacon Ernest Wu's health. * Those who are traveling — Sis. Yi Lin, Sis. Xiuzhen Dong, Sis. Peijun Shi and son in China; Dennis and Mary Krueger in mission field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.

上週統計 Last Week's Statistics (2011年10月16日)

主日崇拜 Sunday Worship	91人	姊妹會 Women Group	14人
禱告會 Prayer Meeting	8人	週五團契 Friday Fellowship	26人
奉獻 General Offering	3808.00;	Building	438.00;
		For piano	13000.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年10月30日)

證道 Sermon	信徒見證	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter		幼幼班 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	劉再生生牧師	兒主班 Children	Yuan Wang Rob, Annie
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
司琴 Pianist	Deniel Hu	午餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	羅鷺生 / 林怡		
Power Point	劉丹輝弟兄	11/4週五團契	事奉講習
音控 Audio	劉智輝弟兄	Friday Snack	王苑姊妹 陳霽芬姊妹
司獻 Offertory	Jack Jiang Bryan Shao		



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773	3941 Parchman St. North Richland Hills TX 76180-8803 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131	